

**Come To Winnipeg  
The Heart of the Continent**

**ACOUSTICS WEEK IN CANADA**

**October 8-10, 2014**



**Canadian Museum For Human Rights, and the Riel Esplanade, with downtown Winnipeg beyond.**

**Photo by Dan Harper, Courtesy of Tourism Winnipeg**

For the first time, Acoustics Week In Canada will be held in Winnipeg, Manitoba. This central location should make it easy for participants from all areas of the country to come together for 3 days of plenary lectures and technical sessions, along with the acoustical standards committee meeting, the exhibition of acoustical equipment and services, the Canadian Acoustical Association Annual General Meeting, the conference banquet and other special events. The conference will be held in the heart of Winnipeg, just off the famous corner of Portage and Main, surrounded by restaurants, theatres, and within easy walking distance of the spectacular new Canadian Museum of Human Rights, and The Forks recreation area, featuring more great shopping, restaurants, and activities. Conference participants can be among the first in Canada to view the new Canadian Museum Of Human Rights, which is scheduled to officially open in September 2014.

**Venue & Accommodation** — The conference will be held at **The Fairmont**, Winnipeg's premiere hotel. It features recently re-furbished comfortable rooms, and an excellent exercise facility, including a large salt-water pool, steam room, and luxury spa, all with excellent city views (<http://www.fairmont.com/winnipeg/>). The Velvet Glove restaurant is routinely rated as one of Canada's finest, and features inspired Manitoba sourced cuisine, and a unique wine list. A block of rooms is available until September 8, 2014 at the special rate of \$149.00 per night, and a limited number of rooms will be available for students at \$119.00. **Call 1-800-257-7744 to reserve your room before the deadline, and please be sure to specify that you are with the "Canadian Acoustical Association"**.



**Assiniboine River Walk**

Photo by Ruehle Design, Courtesy Tourism Winnipeg



**The Forks**

Photo by Dan Harper, Courtesy Tourism Winnipeg

**Plenary Lectures/Technical Sessions** – There will be several plenary lectures slated covering current acoustical topics, and highlighting regional expertise and situations. Technical sessions will cover all major areas of acoustic interest, including Hearing Loss Prevention, Acoustical Standards, Architectural Acoustics, Noise Control, Shock and Vibration, Hearing and Speech Sciences, Musical Acoustics, Underwater Acoustics and other topics. **If you would like to propose and/or organize a special session on a specific topic please contact the Technical Chair as soon as possible.**

**Exhibition & Sponsorship** – There will be an exhibition area for acoustical equipment, products, and services on Thursday October 9. If you or your company is interested in exhibiting, or if you would be interested in sponsoring a conference social event, technical session, coffee breaks, or student prizes, please contact the Exhibition Coordinator. The conference offers an excellent opportunity to showcase your company and products or services.

**Student Participation** – Students are enthusiastically encouraged to attend the conference. Travel subsidies and reduced registration fees will be available, along with the special \$119.00 hotel rate. Student presenters are eligible to win prizes for best presentations.

**Paper Submissions** – The abstract deadline is June 15, 2014. Two-page summaries for publication in the proceedings of Canadian Acoustics are due by August 1, 2014. Please see further details on the conference website.

**Registration** – Details will be available shortly at the conference website. Early registration at a reduced fee is available until September 8, 2014.

### **Contacts/Organizing Committee**

Conference Chair: Karen Turner, Protec Hearing Inc.

Technical Chair: Ramani Ramakrihnan, Ryerson University

**CONFERENCE WEBSITE AT: [www.caa-aca.ca/meetings](http://www.caa-aca.ca/meetings)**

**Venez à Winnipeg!  
Au cœur du continent**

## SEMAINE CANADIENNE D'ACOUSTIQUE

**8 au 10 octobre 2014**



**Canadian Museum for Human Rights**

Photo par Josel Catindoy, courtoisie de Tourism Winnipeg

Pour la toute première fois, la Semaine canadienne d'acoustique se tiendra à Winnipeg au Manitoba. Cette destination centrale facilitera la venue des participants de tous les coins du pays pour 3 jours de séances plénières et sessions scientifiques, ainsi que la rencontre du comité des normes en acoustique, l'exposition d'équipement et de services en acoustique, l'assemblée générale annuelle de l'Association canadienne d'acoustique, le banquet du congrès et autres événements spéciaux. Le congrès aura lieu au cœur même de Winnipeg tout près de la célèbre intersection Portage et Main, entourée de restaurants et théâtres, à une courte distance à pied du spectaculaire nouveau « Musée canadien des droits de l'homme » et du quartier « The Forks » avec plusieurs grands magasins, restaurants et une foule d'activités. Les participants au congrès seront parmi les premiers au Canada à voir le tout nouveau Musée canadien des droits de l'homme dont l'ouverture officielle est prévue pour septembre 2014.

**Lieu du Congrès et Hébergement** – Le congrès se tiendra à l'hôtel **Fairmont**, le meilleur hôtel de Winnipeg. Il dispose de chambres confortables récemment rénovées et d'un excellent centre de mise en forme, y compris une grande piscine d'eau salée, un sauna et un spa de luxe, le tout avec une vue imprenable sur la ville (<http://www.fairmont.com/winnipeg/>). Le restaurant Velvet Glove est régulièrement coté l'un des meilleurs au Canada et offre des plats inspirés de la cuisine du Manitoba et une carte de vins unique. Un bloc de chambres est offert au taux préférentiel de \$149,00 par nuit avant le 8 septembre 2014. Un nombre limité de chambres seront disponibles pour les étudiants au taux de



\$119,00. Veuillez composer le 1-800-257-7744 pour réserver votre chambre avant la date limite. Il est important préciser que vous êtes avec l'Association canadienne d'acoustique.



Centre de mise en forme, Photos courtoisie de l'hôtel Fairmont Winnipeg

**Séances plénières et sessions scientifiques** – Plusieurs présentations plénières dans des domaines d'intérêt en acoustique sont prévues, mettant en évidence l'expertise et le cadre régional. Des sessions scientifiques seront organisées dans tous les domaines principaux de l'acoustique, incluant la prévention de la perte auditive, la normalisation, l'acoustique architecturale, le contrôle du bruit, les chocs et vibrations, les sciences de la parole et de l'audition, l'acoustique musicale, l'acoustique sous-marine et autres sujets. Si vous désirez suggérer ou organiser une session spéciale, veuillez communiquer avec le directeur scientifique le plus tôt possible.

**Exposition technique et Commandite** – Il y aura une exposition d'équipement, produits et services en acoustique le jeudi 9 octobre. Si vous ou votre entreprise êtes intéressés à réserver une table d'exposant ou commanditer des événements sociaux, des sessions scientifiques, des pauses café, ou des prix étudiants, veuillez communiquer avec le coordinateur de l'exposition technique. La conférence offre une excellente occasion de promouvoir votre compagnie, vos produits, ou vos services.

**Participation étudiante** – La participation étudiante est fortement encouragée. Des subventions de voyages et des frais d'inscription réduits seront offerts en plus d'un taux spécial de \$119.00 pour la chambre d'hôtel. Des prix seront décernés pour les meilleures présentations étudiantes.

**Soumissions de communications** – La date d'échéance pour la soumission des résumés de présentation est le 15 juin 2014. Les articles de deux pages pour publication dans le numéro spécial des actes de congrès dans l'*Acoustique canadienne* sont dus le 1 août 2014. Plus de renseignements suivront sur le site internet du congrès.

**Inscription** – Les renseignements seront disponibles sous peu sur le site internet du congrès. L'inscription hâtive à taux réduit sera disponible jusqu'au 8 septembre 2014.

### **Personnes contacts/Comité organisateur**

Président de congrès: Karen Turner, Protec Hearing Inc.  
Directeur scientifique: Ramani Ramakrihnan, Ryerson University

**SITE INTERNET DU CONGRÈS:** [www.caa-aca.ca/fr/meetings](http://www.caa-aca.ca/fr/meetings)